



FAQs

Better Futures တစ်ရံတက်ကျွေးနဲ့ မှ်မနုလဲဉ်

JBS USA ဒီး Pilgrim တဖဉ် သျှဉ်ထီဉ်ဝဲဒဉ် Better Futures ဒ်သီးကကဲထီဉ် ဒီလုဉ်ကို တ်သိဉ်လိအလဲ လၢအဘူးအလဲကလီ အတၢ်ရံတက်ကျွေး အဒိဉ်ကတၢ် လၢ ကီၢ်အမဲရကၤ ဒိခိဉ်လီၢ်ကဝီၤအပူၤဒီး ဒ်သီးကမၤစၢၤ ပကရူၢ်ဖိတဖဉ်ဒီး ပှၤအိဉ်ဒီးသန့ၤသးလၢအဝဲသ့ဉ်တဖဉ် တၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်လၢ ကလူၤဒီးန့ၢ်ဘဉ် တၢ်မိဉ်လၢအမ့ၢ် တၢ်ကူဉ်ဘဉ်ကူဉ်သ့အဒိဉ်အထီ (တီၤဒိဉ်တုဉ် လံာ်အုဉ်သးတဖဉ်, တၢ်မၤလိသ့သး တၢ်ဖဲးတၢ်မၤလံာ်အုဉ်သးတဖဉ်)လၢ တ်သိဉ်လိအလဲ-ကလီအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ.

ဘဉ်မနုအယိ ဒီပနံာ်ဟ့ဉ်ထီဉ်ဝဲ Better Futures အတၢ်ရံတက်ကျွေးလဲဉ်

Better Futures တ်ရံတက်ကျွေး ထီဉ်လိကျဲၤဘဉ် ပမူဒါ လၢကဒုးအိဉ်ထီဉ် ခါဆူညါတၢ်အိဉ်မူလၢ အဂ့ၤဒိဉ်အါ အတၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်တမံၤ လၢပကရူၢ်ဖိတဖဉ်အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ပနံာ်လၢ ပှၤတဝၢဒီလုဉ်ကိုဒီး စဲးဖိကဟဉ် တၢ်မၤလိကိုတဖဉ် ကဟ့ဉ်ထီဉ် ကရူၢ်ဖိတဖဉ်ဒီး ပှၤအိဉ်ဒီးသန့ၤသးလၢ အဝဲသ့ဉ်တဖဉ် တၢ်ခွဲးတၢ်ယာ်တမံၤလၢ ကမၤလိဘဉ်, ကမၤဒိဉ်ထီဉ်ထီထီဉ်ဘဉ်, ဒီးကဒိဉ်ထီဉ်အါထီဉ် ဖဲလၢအဝဲသ့ဉ် မၤတၢ်လၢ အခါဆူညါဖိတၢ်တဖဉ် အအိဉ်အခါန့ၢ်လီၤ.

တၢ်ရံတက်ကျွေးအံၤ ကျၢၢ်ဘၢဝဲဒဉ် တၢ်မၤလိအခဲးဒုး ထဲလဲဉ်

တၢ်ရံတက်ကျွေးအံၤ ကျၢၢ်ဘၢဝဲဒဉ် တုၤလၢ တၢ်မၤလိအခဲးဒုး၁၅ခါ လၢတၢ်မၤလိနံာ်အကတီၢ် တခါအပူၤဒီး လၢတၢ်မၤလိနံာ်တနံာ်အဂီၢ် တၢ်မၤလိအခဲးဒုး ၃၀, တၢ်ကျၢၢ်တံာ်က့ၤ ခဲးဒုးခဲလၢကမ့ၢ် ၆၀ခါ လၢတၢ်ရံတက်ကျွေးအံၤအဂီၢ် (မ့တမ့ၢ် တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢာ်စ့ၤလၢ အလီၤပလိာ်ဒီး တၢ်မၤလိအတီၤလၢ တအိဉ်ဒီး-ခဲးဒုး လၢဒီလုဉ်ကိုအပူၤ)န့ၢ်လီၤ.

ယကဘဉ်တီၢ်သျှဉ်ဟ်သးဆိဟ်လၢ ယကဘဉ်ထုးထီဉ်ဟ့ဉ်စ့ၤလၢ ယစ့ထၢာ်အပူၤ လၢမနုအဂီၢ်လဲဉ်

Better Futures တ်ရံတက်ကျွေး အပူၤကိုဖိတဖဉ်န့ၢ် ကဘဉ်တီၢ်သျှဉ်ဟ်သးဆိဟ်လၢ ကဟ့ဉ်ဝဲ တနံာ်န့ၢ် \$500 လၢတၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤထီဉ်တဖဉ်ဒီး လံာ်လဲၢ်အပူၤ အဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. ဒီပနံာ် ကျၢၢ်ဘၢဝဲဒဉ် တၢ်မၤလိအလဲ အတၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤဒီး တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤထီဉ်တဖဉ်နီၤ ဒ်သီးပှၤကိုဖိတဂၤ အတၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤထီဉ်တဖဉ် ကစ့ၤဝဲအဂီၢ်န့ၢ်လီၤ. တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤထီဉ်တဖဉ်ဒီး လံာ်လဲၢ်အပူၤတဖဉ် တကးဒီးဘဉ်, Better Futures တ်ရံတက်ကျွေး အပူၤကိုဖိတဖဉ် ဘဉ်သ့ဉ်သ့ဉ်ကအိဉ်ဒီး တၢ်လၢာ်ဘျုးလၢစ့ၤ အဂၤတဖဉ် လၢအလီၤဆီလိာ်သး ဒီဖျိတၢ်လိာ်တၢ်ကျဲးဒီး ကိုအဖိခိဉ် (ပှၤဃုာ်ဒီး နီၢ်တဂၤ တၢ်မၤလိအတီၤ အဘူးအလဲ, တၢ်မၤကွၢ်ဒါး အဘူးအလဲ, တၢ်ဟ်ကတီၢ်သိလုဉ်အလီၢ် တၢ်ပျဲတဖဉ်, ဒီးအဂၤတဖဉ်)န့ၢ်လီၤ. န့ၢ်ပှၤမၤသကိးတၢ် မၤစၢၤန့ၢ်သ့ လၢကဒုးတယာ် တၢ်အဘူးအလဲ ဒီးသန့ၤထီဉ်သးလၢ နဒိဉ်ကရံၢ်အတီၤ, တၢ်မၤလိ အဆၢကတီၢ်တဖဉ်, ကျိဉ်စ့ၤဝီ-တၢ်မၤစၢၤ အက့ၢ်အဂီၢ်တဖဉ် အဖိခိဉ်န့ၢ်လီၤ.

FAFSA နှင့် မှတ်တမ်းမနှုတ်ခင်

ကော်မရှင်က တက်ကြွစွာ တက်ကြွသည့် ဝဲဘက် ဝဲဘက် FAFSA (တက်ကြွစွာ ဝဲဘက် ကိုယ်အင်္ဂါ တက်ကြွစွာ အဘိုးအလဲကလီ) လံာ်မပျံး ဒ်သိးကဆာတ်ဝဲဒ် ပျံးကိတိတဖှ် အတီးဒီးနွဲးယာ်လၢ တက်ကြွစွာ-ဂံာ်ခိာ်ထံး ဝဲဒ်ဒ် ကျိာ်စ့ဂံာ် တက်ကြွစွာ လၢခိလုာ်ကိုအဂီၢ် ဒီးသန့ထီာ်သးလၢ အဝဲသ့ ကျိာ်စ့ဂံာ် တက်ကြွစွာအဖိခိာ်န့ၣ်လီၤ. တက်ကြွစွာအံၤ ပာ်ယုာ်ဝဲသ့စ့ၢ်ကီးဒီး ဝဲဒ်ဒ်, ကိာ်ရဲၣ်, ဒီးလိာ်ကဝီၤ တက်ကြွစွာလၢကပီၤတဖှ်ဒီး ကျိာ်စ့ဆိာ်ထွဲ စကီလါရှူးတဖှ်န့ၣ်လီၤ.

ဘဏ်အသိ အလီၢ်အိာ်လၢ ယကမပျံး FAFSA လဲာ်

ပလိာ်ဘဏ် Better Futures တက်ကြွစွာ ကိုတဖှ်လၢ ကမၤလၢပျံး FAFSA တက်ကြွစွာ ဒ်သိးကမၤစၢၤ စၢၤလီၤ တက်ကြွစွာ တက်ကြွစွာ တက်ကြွစွာ လၢကိုတဂၤလၢလၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒီဖျိတက်ကြွစွာ FAFSAန့ၣ်, ဘဏ်သ့ၣ်သ့ၣ် နကအိာ်ဒီး တက်ကြွစွာဒီး တက်ကြွစွာဒီး တက်ကြွစွာဒီး လၢတကျါဘာဝဲ တက်ကြွစွာဒီးလံာ်လဲာ်အဂီၢ်, ဘဏ်ဆဏ်ဒီး ကမၤစၢၤစ့ၢ်ကီးန့ၣ်လၢ နကဟ့ၣ် တက်ကြွစွာလၢတဖှ် လၢအဘဏ်သးဒီး တက်ကြွစွာဒီး (ပာ်ယုာ်ဒီး စဲးဖိကဟ့ၣ်ပီညါ, နီၢ်တဂၤ တက်ကြွစွာအတီၤ တက်ကြွစွာအပူၤ, တက်ကြွစွာတံာ်ကွၢၤ, ဒီးတက်ကြွစွာထွဲတဖှ်, အဂၤ)အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢခိပနံာ်ဒီး ကျိာ်စ့ဂံာ် တက်ကြွစွာတမံၤလၢလၢ လၢဒီးန့ၣ်အဘဏ်စၢၤန့ၣ်, နပူၤတဝါ မ့တမ့ၢ် တက်ကြွစွာဒီးစဲးဖိကဟ့ၣ် ခိလုာ်ကို တက်ကြွစွာဒီးန့ၣ် ကမ့ၢ်ဝဲဒ် ဘူးလဲကလီ လက်လက်ဆုဆုလီၤ!

မ့ၢ်လၢ ကိုတဂၤ တက်ကြွစွာဒီးတက်ကြွစွာဒီးန့ၣ်ဘဏ်လၢ FAFSA အဂီၢ်အသိ, ဝံသးစူၤ ဆဲးကျိး betterfutures@jbssa.com လၢနက ကတီၤတၢာ်ပီာ် တက်ကြွစွာတဖှ် ဒ်သိးကစူးကါ တက်ကြွစွာန့ၣ်တက့ၢ်.

တက်ကြွစွာအံၤ မၤသကိးတက်ကြွစွာ ကျိာ်စ့ဂံာ် တက်ကြွစွာ အဂၤဒ်လဲာ်

Better Futures တက်ကြွစွာ မၤတၢာ်ဒ် last dollar တက်ကြွစွာကျိာ်စ့ အကွၢ်အဂီၢ်တမံၤအသိး ဒ်သိး ကမၤစၢၤစ့ၢ်ကီး ခိလုာ်ကို တက်ကြွစွာအပူၤအဂီၢ် ဒ်သိးကဟ့ၣ်ထီာ် တက်ကြွစွာလဲာ်-ကလီ အတံာ်လဲာ်ခိဖျိအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. ဒီပနံာ် အတံာ်အာ်လီၤ မ့ၢ်ဝဲ တက်ကြွစွာတမံၤတၢာ် လၢကိုတဂၤဘဏ်တဂၤအဂီၢ်, ဒီးဟ့ၣ်တက်ကြွစွာလဲာ် စ့အိာ်တဖှ် လၢဝဲဒ်ဒ်, ကိာ်ရဲၣ်, ဒီးလိာ်ကဝီၤ အတံာ်ဟ့ၣ်လၢကပီၤ ဒီး ကျိာ်စ့ဆိာ်ထွဲ စကီလါရှူးတဖှ် တက်ကြွစွာအိာ်ဝဲ အလီၢ်ခိန့ၣ်လီၤ.

ကရူၢ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ပျံးအိာ်ဒီးသန့ဒီးအဝဲသ့ ပျံးဂၤ စူးကါတက်ကြွစွာအံၤ လၢဆၢကတီၢ် တကတီၢ်အပူၤ သ့လဲာ်

တက်ကြွစွာသကိးန့ၣ် တက်ကြွစွာနီၣ်အိာ်ဒ် ပျံးအိာ်ဒီးသန့သးတဂၤ မ့တမ့ၢ် ကရူၢ်ဖိတဂၤ, လၢပျံးကရူၢ်ဖိတဂၤ, လၢဆၢကတီၢ် တကတီၢ်အပူၤလီၤ. ကရူၢ်ဖိလၢ အထီာ်ဘး လၢအိာ်ဒီး ပျံးအိာ်ဒီးသန့အသးလၢအိာ်ဒီးန့ၣ် စူးကါဝဲ တက်ကြွစွာအံၤ အိာ်ဒီးတကျိာ်သ့ဝဲ, ဘဏ်ဆဏ်ဒီး တက်ကြွစွာအံၤ တက်ကြွစွာအိာ် ကသ့ဒ်ထဲလၢ ပျံးအိာ်ဒီးသန့တက်ကြွစွာ လၢတကျိာ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ယမၤယဝါ/ယပျံးဟံာ်ဖိ မ့ၢ်မၤတၢာ်လၢ ဒီပနံာ်အံၤအပူၤ စ့ၢ်ကီး တခိလဲာ် ပဝဲခံၤလက် ပစူးကါ တက်ကြွစွာအံၤ သ့ၣ်

ကရူၢ်ဖိတဂၤလၢလၢ စူးကါ တက်ကြွစွာအံၤ လၢအဂီၢ်ဒ်ဝဲသ့ မ့တမ့ၢ် လၢပျံးအိာ်ဒီးသန့သးဒီးအိာ်တဂၤ လၢတကျိာ်အပူၤအဂီၢ် သ့လီၤ.

မှတ်တမ်းမလီၤတံာ် လၢယၢ မ့တမ့ၢ် ပျံးအိာ်ဒီးသန့သးဒီးယၢ အလီၢ်အိာ်လၢ ပကဘဏ်ထီာ်ဝဲ အိာ်ဒ်

တက်ကြွစွာဘဏ်. ပျံးကရူၢ်ဖိ ဒီးပျံးအိာ်ဒီးသန့သးဒီးအိာ်တဖှ်န့ၣ် ယုထာ်ဝဲ တက်ကြွစွာအတီၤ မ့တမ့ၢ် ဒ်ကရံာ်အတီၤ ဒ်အသးဒ်ဝဲ သ့န့ၣ်လီၤ.

ပျံးတဝါ မ့တမ့ၢ် တက်ကြွစွာသး တက်ကြွစွာစဲးဖိကဟ့ၣ် အခိလုာ်ကိုလၢ အဘူးဒီးယၢ မ့တမ့ၢ်ဘဏ်န့ၣ် ယကဘဏ်မၤဒ်လဲာ်

ကိုမသကိးတၢ် လၢအဘူးဒီး စဲးဖီကဟ့ၣ်တၢ်မၤလီၢ် မ့တမ့ၢ် ကရူၢ်ဖိ လၢတၢ်စူးကါတၢ်န့ၣ်ဘျူးအံၤ လၢနီၢ်ကစၢ်ဒၣ် မ့ၢ်တအိၣ်ဘၣ်အယီၤ, ကရူၢ်ဖိတဖၣ်အံၤ ကဘၣ်တၢ်န့ၣ်အီၤဆူ [Rio Salado College](#) ပဲ အ့ထၢ်နဲး ဒီလုၣ်ကို မၤသကိးတၢ်န့ၣ်လီၤ.

ဖဲယအိၣ်ဒီးတၢ်မၤမူဒါကတီၢ် မ့ၢ်ယထီၣ်တၢ်မၤလိသ့ဒါ

ပုၤကရူၢ်ဖိတဖၣ်န့ၣ် တၢ်တဟ့ၣ်တၢ်ပျဲဘၣ်လၢ ကဟံးန့ၣ်ခွဲး ဖဲအတၢ်မၤမူဒါကတီၢ် လၢကမၤဝံၤ အတၢ်မၤလိ မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤလိအတၢ်မၤတဖၣ်ဘၣ်. ပုၤကရူၢ်ဖိတဂၤလၢလၢ လၢအသးအိၣ် စူးကါ Better Futures တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤန့ၣ် ကဘၣ်တီၢ်ကျဲၤလီၤအသး ဒ်သိးကမၤဘၣ်တၢ်အံၤလၢ အတၢ်မၤမူဒါ အချၢအဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပုၤအိၣ်ဒီးသန့ၤသးဒီးယၤ မ့တမ့ၢ် ယနီၢ်ကစၢ် မ့ၢ်ဆဲးလီၤမံၤလၢ နံၤတတ်တၢ်မၤ အပူၤ တဒီလဲၣ် ပုၤအိၣ်ဒီးသန့ၤသးအဂၤတဂၤ စူးကါ တၢ်န့ၣ်ဘျူးလၢ အအိၣ်တ့ၢ် လၢတၢ်ဆၢကတီၢ် တကတီၢ်ယီၤအပူၤသ့ဒါ

တသ့ဘၣ်. တၢ်န့ၣ်ဘျူးအံၤ တၢ်ဒီးန့ၣ်အီၤ သ့ဒ်ထဲလၢ ပုၤကရူၢ်ဖိ မ့တမ့ၢ် ပုၤအိၣ်ဒီးသန့ၤသးတဂၤအဂီၢ် လၢတၢ်ဆၢကတီၢ် တကတီၢ်အပူၤ, ပုၤကိုဖိ အတၢ်ဆဲးလီၤမံၤ တၢ်အိၣ်သးအံၤ မ့ၢ်အိၣ်ဒီလဲၣ်ဘၣ်ဆၣ်န့ၣ်လီၤ.

တၢ်မၤလိန့ၣ်တတ်အကတီၢ် ယမ့ၢ်ဆိကတီၢ် မၤတၢ်လၢ ဒီပနံၣ်အံၤအပူၤ တၢ်ကမၤအသးဒ်လဲၣ်

ဖဲလၢ ကရူၢ်ဖိတဂၤ ဆိကတီၢ် မၤတၢ်လၢ ဒီပနံၣ်အံၤအပူၤ လၢတၢ်မၤလိန့ၣ်တတ်အခါ, ပုၤကိုဖိလၢ အထီၣ်ဘး (တဖၣ်) တၢ်ကဟ့ၣ်အီၤတၢ်ပျဲလၢ ကမၤဝံၤ တၢ်မၤလိန့ၣ် တကတီၢ် လၢတၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအံၤအပူၤ, ဘၣ်ဆၣ်ဒီး ဖဲန့ၣ်အလီၢ်ခံ အဝဲသ့ၣ်တအိၣ်ဒီး တၢ်ဒီးန့ၣ်ခွဲးယၢ်လၢ တၢ်န့ၣ်ဘျူးအံၤအဂီၢ်လၢဘၣ်လီၤ.

ဒီပနံၣ် ဃုထၢ ဒီလုၣ်ကိုမၤသကိးတၢ်တဖၣ် ဒ်လဲၣ်

ပုၤကညီဂံၢ်ဘါ ကရူၢ်ဖိတဖၣ် လၢ JBS USA ဒီး Pilgrim ဃုထၢဒီလုၣ်ကိုမၤသကိးတၢ်တဖၣ် ဒီးသန့ၤထီၣ်သးလၢ လၢညါတၢ်ရဲၣ်လီၢ်ဘၣ်ထွဲလၢ စဲးဖီကဟ့ၣ်တၢ်မၤလီၢ်တဖၣ် ဒီးဒီလုၣ်ကိုတဖၣ်အဘၢၣ်စၢၤ, ဒီးအအိၣ်ဘူးကတၢ်ဒီး ပစဲးဖီကဟ့ၣ်တၢ်မၤလီၢ် ဒ်သိးကမၤစၢၤ မၤဆူၣ်ထီၣ် ပတၢ်အၢၣ်လီၤ လၢHometown Strong ပတၢ်ကူၣ်တၢ်ဆးလၢ ပကမၤထီၣ် အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ.

ပဟ့ၣ်လီၤပသးနီၢ်နီၢ်လၢ ကဟ့ၣ်ထီၣ် တၢ်ဘျူလီၤစ့လၢ အပျဲဒီးအဒီပညီ လၢအတၢ်ဒိဘၣ် ကအိၣ်ဂၢၢ်ကျဲၤထီၣ်ဘိလၢ ပပုၤတဝၢတဖၣ်အပူၤ လၢစၢၤထွဲသီလၢ ကဟဲတဖၣ်အဂီၢ်န့ၣ်လီၤ. လၢတၢ်မၤအံၤအပူၤ, ပတၢ်ဘျူလီၤစ့န့ၣ် ဘၣ်တၢ်မၤအီၤလၢ ခါဆူညါ ပပုၤကရူၢ်ဖိတဖၣ်ဒီး အဟံၣ်ဖိယီၤတဖၣ်, ဃုဒီး ဒီလုၣ်ကိုမၤသကိးတၢ် အပူၤန့ၣ်လီၤ.

စးထီၣ်လၢ ယမၤတၢ်လၢ ဒီပနံၣ်အပူၤန့ၣ် ယပၣ်ဃုၣ်လၢ Better Futures တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤအပူၤ ကသ့အခါဖဲလဲၣ်

Better Futures တၢ်ရဲၣ်တၢ်ကျဲၤ ဟ့ၣ်ထီၣ်ဝဲဒၣ် ပုၤတဝၢ ဒီလုၣ်ကို မ့တမ့ၢ် တၢ်မၤလိသ့သး စဲးဖီကဟ့ၣ် အကို တၢ်မၤလိအလဲကလီ, ဆူပုၤကရူၢ်ဖိတဂၤလၢလၢ မ့တမ့ၢ် ပုၤကရူၢ်ဖိတဂၤ အဖိ လၢအမ့ၢ်-

- ပုၤလၢ တအိၣ်ဒီး ကျိၣ်စ့ဂ့ၢ်ဝီ တၢ်အၢၣ်လီၤ,
- လၢဒီပနံၣ် ဒီးလဲအီၤ တၢ်ဆၢကတီၢ်ပျဲတၢ်မၤ လၢအပူၤကွံာ် ဃုလၢ,
- လၢအအိၣ်ဒီး ဂံၢ်ခိၣ်ထံးလါလဲ လၢတအါန့ၣ်ဘၣ် \$130,000 လၢတနံၣ်အဂီၢ်, ဒီး
- လၢဒီပနံၣ်ကဟ့ၣ်ဒီးအီၤ တၢ်မၤ ဖဲလၢအပုၤအိၣ်ဒီးသန့ၤသး မ့တမ့ၢ် ကရူၢ်ဖိ အပုၤတဝၢ ဒီလုၣ်ကို တၢ်မၤလိန့ၣ်ကတီၢ်အပူၤ လီၤ

JBS USA ဒီး Pilgrim ဟ့ၣ် ဒီလုၣ်ကို မၤသကိးတၢ် တၢ်အဘူးအလဲဒ်လဲၣ်

ဒီလွှာကိုမသက်တော် ကဆုတ်ယူတတ်သူတို့လဲစရိ လိုလိမ္မော် ဒီပနီအိန် လာတမ်မာလီအလဲ တ်လက် လာတမ်မာလီကတီ တကတီဘဉ်တကတီအဂီ၊ ဒီးဒီပနီ ကဟ့တ်မာလီအလဲ တ်လက် လိုလိမ္မော် ဒီလွှာကိုမသက်တော်အိန် လာBetter Futures ပုကိုဖိတဂါလ်လ် လာအစူးကါ တ်န့ဘျူးအံ၊ ဖဲလါ ဒီလွှာကိုမသက်တော်အဲန့ အိန်အဂီန့လီ။

လာဒီပနီကဟ့တ်ကု၊ တ်ယူတတ်သူတို့လဲစရိအံအဂီ တ်ဆါကတီ ကယံထဲလဲန့

အါဒ်တတ်ကွာ်၊ ဒီပနီဟ့တ်ယူတတ်သူတို့လဲစရိ ဖဲလါအဒီးန့ဝဲအလီခံ အသီ၃၀န့လီ။

ယစူးကါတံအံလါ ယလံဖိတဖဉ်အဂီ ကသ့ဒါ

ကရူဖိတဂါအံ၊ မှ်အိန်ဒီး တ်အံးကွပ်ပာဆုာဲယံလါ အလံဖိတဖဉ်အယိ၊ လံဖိတဖဉ်အံ၊ ဘဉ်တတ်ဟံအီဒ် ပုအိန်ဒီးသန့သးလါ အိန်ဒီး တ်ဒီးန့ခွဲယံလါ တ်န့ဘျူးအံအဂီန့လီ။ လါတံဂုဒ်သိးအံအပူ၊ ကရူဖိတဖဉ်န့ ကဘဉ်တံမာအီလါ ကဟ့တ်ထီဉ် တ်အုဉ်သးလါ အိန်ဒီး တ်အံးကွပ်ပာဆုာဲယံလါအဖိးသဲစးန့လီ။

ယမှ်အိန်ဆိးလါ ကီရ်အဂါ လါဒီလွှာကိုမသက်တော် လါယစဲးဖိကဟ့တ်မာလီအယိ ကမသးဒ်လဲန့

ကရူဖိမှ် ပုအိန်ဆိးလါ ကီရ်အဂါ လါအဲသ့ဉ် ဒီလွှာကိုမသက်တော်ဒီး အစဲးဖိကဟ့တ်မာလီအယိ၊ ကရူဖိ မှ်တမှ် ပုအိန်ဒီးသန့သးဒီးအီအံ၊ ကဘဉ်စူးကါဝဲ Rio Salado College အုထုဉ်န့ တ်မာလီမသက်တော် န့လီ။

တံသံကွာ်အဂါ အိန်ဒီးဒါ ဝံသးစူ၊ ဆဲးကျိး တ်ရဲဉ်တံကျဲ၊ မူဒါဒိဉ် – betterfutures@jbssa.com.

တံအိန်ယါတဖဉ်

အလီအိန်လါ နကမပု၊ တ်မာစါ၊ ဖဲဒရုဉ် ကိုဖိအဂီ တ်ပတံထီဉ်လါ အဘူးအလဲကလီ (FAFSA®) ဒ်သိး မှ်ဘဉ်သ့ဉ်သ့ဉ် ကထီဉ်ဘး ကျိဉ်စုဂုဖိ တ်မာစါ၊ လါကမာစါ၊ ကျါဘါ တ်လက်ဘဉ်လက်စု၊ လါဒီလွှာကိုအဂီ- fafsa.gov

Better Futures တ်ရဲဉ်တံကျဲန့ မှ်ဒိသွဲကလီ လါကရူဖိတဖဉ်အဂီ၊ ဘဉ်ဆဉ်ဒီး ပုအိန်ဒီးသန့သးဒီးအီတဖဉ်အဂီတခီ ဘဉ်သ့ဉ်သ့ဉ် ဒိသွဲတပူဝဲဘဉ် ပဟ့တ်ကူဉ်န့လါ နကကတီတုဉ်ပီဉ်တံဒီး နဒိသွဲပုကတံကတီစါတံ ဒ်သိးနကနံပာ် ပုအိန်ဒီးသန့သး အတံအိန်ဒီးမူဒါလါ ကဟ့တ်ဒိသွဲ လါတံစူးကါ တ်န့ဘျူးအံအပူ၊ အဂီန့တကွာ်။